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BlueTalk PowerPack
Verwendung

Das BlueTalk PowerPack verlängert die Betriebszeit des Imtradex BlueTalk um mindestens 8 Std.

Anschluss
•	 Das vollständig geladene BlueTalk Powerpack (Pos. 1) mit dem Y-Ladeadapter (Pos. 2, Eingang A) verbinden.
•	 Das BlueTalk mit dem Y-Ladeadapter (Eingang B) verbinden.
•	 Headset mit dem Y-Ladeadapter (Eingang A) verbinden.
•	 BlueTalk in Betrieb nehmen.

Laden
•	 Zum Aufladen das BlueTalk PowerPack mit dem Ladegerät des BlueTalk verbinden. Die Ladezeit beträgt 8 h. 

Pflege
Das BlueTalk PowerPack gelegentlich mit einem weichen, feuchten Tuch abwischen. Keinen Alkohol oder Reini-
gungsmittel verwenden. 

Die Technischen Daten für dieses Zubehör entnehmen Sie bitte dem Datenblatt BlueTalk PowerPack, welches auf 
unserer Internetseite www.imtradex.de zum Download bereitsteht.

BlueTalk PowerPack
Utilization

The BlueTalk PowerPack extends the operating time of the Imtradex BlueTalk by at least 8 hours.

Connection
Connect the fully charged BlueTalk PowerPack (item 1) with the Y-charging adapter (item 2, input A).
Connect the BlueTalk with the Y-charging adapter (input B).
Connect the headset with the Y-charging adapter (input A).
Start operation with BlueTalk.

Charging
To charge connect the BlueTalk PowerPack with the BlueTalk recharger. The charging time is 8 hours.

Care
Occasionally clean the adaptor with a soft cloth, only moisture with water. Avoid using alcohol or detergents!

The technical specifications for this item, is available on the data sheet BlueTalk PowerPack, which is available for 
download on our website www.imtradex.com
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